

PARFIX CARE PLUS

BRZOSUŠIVO SREDSTVO NA BAZI ULJA / FAST-DRYING OIL-BASED PRODUCT /
БЫСТРОСОХНУЩЕЕ СРЕДСТВО НА МАСЛЯНОЙ ОСНОВЕ

www.tritonex.rs

office@tritonex.rs / Srete Mladenovića 2,
Kragujevac Serbia
@tritonexkg

RS

Brzosušivo sredstvo na bazi ulja za poseban tretman održavanja i obnavljanja nauljenih drvenih podova. Parfix Care Plus se upotrebljava za specifičan tretman drvenih podova, koji su usled habanja postali suvi i izlizani. Parfix Care Plus čisti, obnavlja i i osvežava izgled drvenih površina.

• Izvanredno održavanje

INFORMACIJE O PROIZVODU:

Boja proizvoda: bezbojna

Način upotrebe: Dobro promućkati pre upotrebe. Jednako naneti PARFIX CARE PLUS krpom na površine. Posle 30 minuta polirajte površinu pomoću belog mekog filca sa mašinom za poliranje. Ako poliranje nije potrebno, sačekati 2-3 sata pre upotrebe površina. Preporučuje se primena PARFIX CARE PLUS dva puta godišnje. Napomene: Ne ostavljajte višak proizvoda na tretiranoj površini jer se mogu javiti lokalna lepljiva mesta. Za „uradi sam“ korišćenje, koristite izvanredno održavanje JEDNOM GODIŠNJE. Uvek nosite respirator (FFP2 filter polu masku u skladu sa EN 149 standardom) i radite samo u dobro provetrenim okruženjima ili uz korišćenje dodatne opreme za ventilaciju. Preporučuje se nošenje radnog odela, zaštitnih naočara i rukavica koja su otporna na hemijske agente. Krpe, sundjeri, jastučići koju si korišćeni za čišćenje (čak i šmirgla), moraju biti potopljeni u vodu odmah po završetku korišćenja kako bi se izbegao rizik od samozapaljenja.

Sklađištenje i rok upotrebe: U originalnom zatvorenom pakovanju na temperaturi između +10°C i +25°C, jedna godina.

Upozorenje: Čuvati van domašaja dece. U slučaju da je neophodna medicinska pomoć, imajte pri ruci ambalažu ili etiketu proizvoda. H304: Može izazvati smrt ako se proguta i dospe do disajnih puteva. EUH 066: "Višekratno izlaganje može da izazove sušenje ili pucanje kože. EUH208: "Sadrži D-LIMONEN. Može da izazove alergijsku reakciju." NE IZAZIVAJTE POVRAĆANJE. P301+P310 AKO SE PROGUTA: Hitno pozvati CENTAR ZA KONTROLU TROVANJA/lekara. P284 nositi zaštitu za respiratorne organe. P202 Ne rukovati proizvodom dok se prethodno ne pročita i razumeju sve bezbednosne mere predostrožnosti. P280 Nositi zaštitne rukavice/ zaštitnu odeću/ zaštitu za oči/ zaštitu za lice. P271 Koristiti samo na otvorenom ili u dobro provetrenom prostoru. Sadrži: Ugljovodoniči, C11-C14, izoalkani, ciklični, < 2% aromatika NAFTA (BENZIN) HIDROTRETIRANI TEŠKI

Potrošnja: 30m²/L

Pakovanje: 1L

Transportno pakovanje: 12/480

ENG

Fast-drying oil-based product for special maintenance and restoration treatment of oiled wooden floors. Parfix Care Plus is used for the specific treatment of wooden floors that have become dry and worn due to use. Parfix Care Plus cleans, restores and refreshes the appearance of wooden surfaces.

• Special maintenance

INFORMATION ABOUT THE PRODUCT:

Product color: Colorless

Directions for use: Shake well before use. Apply PARFIX CARE PLUS evenly to the surface using a cloth. After 30 minutes, polish the surface using a white soft felt pad with a polishing machine. If polishing is not required, wait 2–3 hours before using the surface. It is recommended to apply PARFIX CARE PLUS twice a year.

Notes: Do not leave excess product on the treated surface, as localized sticky areas may occur. For DIY use, carry out special maintenance ONCE A YEAR. Always wear respiratory protection (FFP2 filtering half mask in accordance with EN 149) and work only in well-ventilated areas or with additional ventilation equipment. It is recommended to wear protective work clothing, safety goggles and gloves resistant to chemical agents. Cloths, sponges and pads used for cleaning (including sandpaper) must be immersed in water immediately after use to avoid the risk of spontaneous combustion.



Storage and shelf life: One year in the original sealed packaging at a temperature between +10°C and +25°C.

Warning: Keep out of reach of children. If medical advice is needed, have the product container or label at hand. H304: May be fatal if swallowed and enters airways. EUH066: Repeated exposure may cause skin dryness or cracking. EUH208: Contains D-LIMONENE. May produce an allergic reaction. DO NOT induce vomiting. P301+P310 IF SWALLOWED: Immediately call a POISON CENTER/doctor. P284 Wear respiratory protection. P202 Do not handle until all safety precautions have been read and understood. P280 Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection. P271 Use only outdoors or in a well-ventilated area. Contains: Hydrocarbons, C11-C14, isoalkanes, cyclics, <2% aromatics; NAPHTHA (PETROLEUM), HYDROTREATED HEAVY.

Coverage: 30 m²/L

Packaging: 1 L

Transport packaging: 12/480

RUS

Быстросохнущее средство на масляной основе для специального ухода и восстановления деревянных полов, обработанных маслом. Parfix Care Plus применяется для специальной обработки деревянных полов, которые в результате эксплуатации стали сухими и изношенными. Parfix Care Plus очищает, восстанавливает и освежает внешний вид деревянных поверхностей.

• Специальный уход

ИНФОРМАЦИЯ О ПРОДУКТЕ:

Цвет продукта: бесцветный

Способ применения: Хорошо встряхнуть перед использованием. Равномерно нанесите PARFIX CARE PLUS на поверхность с помощью ткани. Через 30 минут отполируйте поверхность белым мягким фетровым падом с помощью полировальной машины. Если полировка не требуется, подождите 2–3 часа перед использованием поверхности. Рекомендуется применять PARFIX CARE PLUS два раза в год.

Примечания: Не оставляйте излишки продукта на обработанной поверхности, поскольку это может привести к появлению локальных липких участков. При самостоятельном использовании выполняйте специальный уход ОДИН РАЗ В ГОД. Всегда используйте средства защиты органов дыхания (фильтрующую полумаску FFP2 в соответствии со стандартом EN 149) и работайте только в хорошо проветриваемых помещениях или с использованием дополнительного вентиляционного оборудования. Рекомендуется носить защитную рабочую одежду, защитные очки и перчатки, устойчивые к воздействию химических веществ. Ткани, губки и пады, использованные для очистки (включая наждачную бумагу), необходимо сразу после использования погрузить в воду во избежание риска самовозгорания.

Хранение и срок годности: Один год в оригинальной закрытой упаковке при температуре от +10°C до +25°C.

Предупреждение: Хранить в недоступном для детей месте. При необходимости обращения за медицинской помощью иметь при себе упаковку или этикетку продукта. H304: Может быть смертельно при проглатывании и попадании в дыхательные пути. EUH066: Повторное воздействие может вызвать сухость или растрескивание кожи. EUH208: Содержит D-ЛИМОНЕН. Может вызывать аллергическую реакцию. НЕ ВЫЗЫВАТЬ РВОТУ. P301+P310 ПРИ ПРОГЛАТЫВАНИИ: Немедленно обратиться в ТОКСИКОЛОГИЧЕСКИЙ ЦЕНТР/к врачу. P284 Использовать средства защиты органов дыхания. P202 Не приступать к работе с продуктом до ознакомления и понимания всех мер предосторожности. P280 Использовать защитные перчатки/защитную одежду/средства защиты глаз/лица. P271 Использовать только на открытом воздухе или в хорошо проветриваемом помещении. Содержит: Углеводороды C11-C14, изоалканы, циклические, <2% ароматических соединений; НАФТА (НЕФТЯНАЯ), ГИДРООЧИЩЕННАЯ ТЯЖЕЛАЯ.

Расход: 30 м²/л

Упаковка: 1 л

Транспортная упаковка: 12/480